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Inspreken NMU Ad Hoc Commissie Staten
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Geachte statenleden,

Verbazing teleurstelling; opluchting en alertheid: dat voelde de NMU bii het eerste tipie van de sluier dat
werd opgelicht met de bekendmakingen van VERDER.

Ten eerste teleurstelling en verbazing over het aanvullende VERDER pakket. Dit pakket bevat veel meer
wegenoplossingen dan tot nu toe gesuggereerd. Zoals aanvullingen op A12 SALTO en BMVO maar vooral
rond Amersfoort Ook diverse fietsmaatregelen - die we overigens wel toejuichen -zijn vooral bedoeld om
autoverkeer beter te laten doorstromen.

Vooral de ingrijpende maatregelen rond Amersfoort met de westelijke ontsluiting de Birktstraat en de
Energieweg zijn een bedreiging voor de omgeving. In de afgelopen jaren zijn stevige debatten gevoerd in de
Amersfoortse raad over de Westtangenl Hoe kies is het om nuonder hoge tijdsdruk - 2 maanden - de raad
tot een beslissing te dwingen?

Het is voor de NMU de grote vraag wat deze nieuwe infrastructuurproiecten toevoegen aan de stedelijke,
landschappelijke en ecologische lnryaliteit waar de teksten van het projectenboek zo warm over ronken. Dat
is een heel ander beeld dan we afgelopen maanden, en zelfs gisteren, kregen. Het VERDER pakket moest het
antwoord ziin op onze kritiek dat VERDER teveel naar wegen en te weinig naar alternatieven kijkt. Dit
pakket zet zwaar in op nieuwe regionale wegen, waaryan enkele nota bene dwars door de EHS lopen

De NMU is opgelucht dat de wilde plannen voor nieuwe doorsnijdingen door de prachtige gebieden
rondom Amersfoort grotendeels van tafel zijn. Nationaal Landschap Eemland Arkenheem wordt gespaard
en er wordt gekozen voor bundeling van de milieudruh waardoor die beter aan te pakken is.

De NMU blijft alert omdat onzekerheid nog troef is, de meest kwalijke alternatieven voor Utrecht nog niet
zijn afgewezen en een stedelijke snelweg - de Waterlinieweg - is op de agenda gekomen. Uitbliiven van
prijsbeleid leidt in Amersfoort tot een verdubbeling van de snelwegen, terwijl het met minder asfalt toe
kan.

Er zou gepuzzeld gaan worden met maatregelen uit de alternatieven. Wij vragen ons af hoe dit puzzelen nu
gaat plaatwinden. Gaan de ambtenaren puzzelen, het UWB, of krijgen raden, staten, Kamer of
maatschappelijke organisaties de kans om puzzelstu$es weg te gooien, of voor te dragen als favoriet?

Het Belangenpanel is niet in de gelegenheid kunnen komen om advies uit te brengen. Zonder tijdige
informatie over de voorgenomen plannen is een adviesfunctie van het panel niet mogelijlc Dat vinden wii
teleurstellend, zeker omdat vandaag aangegeven is dat de informatiebeperking ook de komende maanden
waarschijnlijk in stand wordt gehouden.

Tot slot van de discussie in de Tweede Kamer en de utrechtse raad over kracht van Utrecht is niks terug te
vinden in de stukken. Graag horen we van u wat u vindt van het meenemen van de Kracht in de MER 2"
fase.


